
POGOVARJALI SMO SE Z VERO GRADIŠAR
IZVRŠNO SEKRETARKO OK ZKS

Neposrednemu proizvajalcu
dati večjo vlogo v

V občini potekajo obširne priprave na osmo sejo CK.
Za našo občino je sestavljena ocena poslovanja in anali-
zirano uresničevanje resolucije o izvajanju družbenega
plana.

Kakšne so priprave in aktivnosti komunistov ter še
mnogo drugega nam je povedala.

VERA GRADIŠAR - izvršna sekretarka za družbe-
noekonomski sistem in razvoj mednarodnih odnosov pri
občinskem komiteju ZK. Že šesti mesec opravlja to
funkeijo, ki jo zanima bolj, kot prej delo na republiški
konferenci ZSMS, ko je pokrivala področje delovanja
krajevnih skupnosti. Na tem delovnem mestu je bliže
Ijudem, ima več časa za poglobljene analize. Do sedaj je
pripravila analizo letnih konferenc v osnovnih organiza-
cijah ZK, sodelovala je na obiskih v organizacijah, kjer
so poizkušali najti možnosti za večji izvoz, posebej aktiv-
no pa je sodelovala v nripravah na osmo sejo CK. Kot
članica fKisebne delovr e skupine je izdelala b.hodišča za
aktivnosti komunistov v naslednjem obdobju.

Katera so akluaina vprašanja našega gospodarstva v
sedanjem trenutku?

Bistvena naloga je uresnieevanje dolgoročnega pro-
grama gospodarske stabilizacije, povečevanje industrij-
ske proizvodnje in izvoza predvsem na konvertibilni trg.

Rešiti je potrebno vprašanje izgub in iskati nove pro-
grame v delovnih organizacijah. Na prvem mestu je
problematična SCT TOZD Opekarne.

Kje so in morajo biti komunisti najbolj aktivni?
Komunisti morajo mobilizirati Ijudi za reševanje go-

spodarskih težav. Vsakodnevno skrb je potrebno name-
niti človeku in mu zagotoviti, da bo nagrajen po delu.
Skozi take oblike dela pa je potrebno krepiti samouprav-
Ijanje.

In kakšen je odziv iz usnovnih organizatij?
Komunisti so spoznali težko situacijo. Imamo pa tudi

osnovne organizacije, kjer še vedno niso tista sila, ki bi
»vlekla« delo naprej. So pa izjeme, kjer komunisti imajo
vlogo, ki jo od njih pričakujemo. Dober primer so komu-
nisti v Tovilu in v Iliriji.

V naši občini je veliko neposrednih proizvajalcev,
delujejo v osnovnih organizacijah, ki so aktivne, nimajo|
pa še prave vloge. Tem organizacijam smo se še vse
premalo približali in prav zato je tako.

Na zadnji seji občinskega komiteja ZK je razpravljalec
iz Žičnice - sekretar aktiva neposrednih proizvajalcev
podal komileju mnenje aktiva delavcev proizvajakev, ki
je ustanovljen pri občinskemu komiteju. Dejal je, da so

Ijudje nestrpni. manj pripravljeni reševati in bolj pri-
pravljeni kazali na napake, še posehej, če jih povzroči
komunist, da se vodilni delavci uinikajo vprašanjem de-
lavcev. Poudaril je, da so najkritičnejše ocenili člane ZK,
ker ne kažejo pripravljenosti spopasti se s težavami.
Predlagali so diferencijo med člani ZK.. , .

Kaj meniš o tem predlogu?
Na seji, ki jo je imel ta aktiv le ni bilo predstavnikov

vseh sredin, ne rečem pa, da je splošno prevladujoče
mnenje med delavci drugačno. Ni pa povsod tako. Že
prej sem omenila dva primera, kjer so nam komunisti za
vzgled.

In kako je drugje?
Je pripravljenost za reševanje nalog, res pa je, da se

mnogi pri svojem delu še iščejo. Zato se mi zdi diferen-
ciacija med člani ZK možna le med tistimi, ki so priprav-
Ijeni delati in ostalimi. Tihi izstopi po nraje niso kvaliteta.

Kako bi ocenila vlogo in delo aktiva delavcev v nepo-
sredni proizvodnji?

Pri delu tega aktiva je potreben velik korak naprej. Ne
da bi se ne upoštevale odločitve neposrednih proizvajal-
cev, pri svojih zahtevah so le-ti premalo glasni. V svoji
organizaciji, kjer so si po kvalifikacijski sftukturi enaki se
še pritožujejo, na drugih nivojih pa že ni večjega glasu od
njih. Sami stno krivi, da jim nismo na pravilen način
prezentirali naših ugotovitev, da nismo spremenili meto-
de dela v osnovnih organizacijah, in da nimamo bolj
elastičnih kadrov.

Da se povmeva h gospodarstvu. V analizi je bilo
ugotovljeno, da vlada v občini ugodna »klima« za reševa-
nje gospodarsldh težav.

Kakšen pa je razkorak med računskimi podatki in
kvaliteto rezultatov?

Ob sicer dobrih rezultatih doseženih v prvem polletju
je potrebno upoštevati nizke osnove iz preteklega leta, ki
pa jih jemljemo kot primerjavo z letošnjim.

Doseženi finančni rezultati pri izvozu so višji kot smo
pričakovali in ocenili. Spodbuditi pa moramo osnovne
organizacije, zlasti tiste, ki ne dosegajo plana za izvoz in
tiste, ki imajo možnosti ali pa je prisotno vprašanje
odgovornosti.

V tem letu srao že podrobno obravnavali probiematiko
kmetijstva, znanosti in pod.

Kako so se komunisti poslužili teh analiz?
Že obdelanih problemov še nismo dovolj izkoristili pri

nadaljnjem delu, čeprav bi nam to konstilo.
DARJA ERHATIČ


